
 

Rondvraag voor de gemeenteraadsvergadering van 26 mei 2020 

 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad; 

 

Geachte voorzitter, 

Fractieleden van GemeenteBelang Westland | GBW constateerde tijdens een ronde 

door diverse kernen dat milieu eilanden overlopen. Bijgaand doen wij enkele foto’s toekomen van milieu eilanden  in de kernen Monster, Naaldwijk en ’s-Gravenzande.  

Inmiddels zijn we door diverse burgers ook uit andere kernen geïnformeerd dat het 

daar niet minder is. Door de Corona maatregelen kon je er al vanuit gaan dat er meer 

huishoudelijk afval dan normaal gestort zou gaan worden, we bleven immers thuis! 

Op welke manier heeft de gemeente op deze toestroom van afval ( zeker na lange vrije 

weekenden) geanticipeerd? Is uw college bereid om zeker de komende weken waarin 

nog een extra lang ( en warm) Pinksterweekend valt, een keer extra langs de milieu 

eilanden te rijden om deze te ledigen?  Dit is toch niet een onderdeel van “het nieuwe normaal”? 

Namens de fractie van GemeenteBelang Westland 

Remmert Keizer 

Gerben Voois 
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